

LV Lietošanas instrukcija
US Instructions for use
RU Инструкция по применению

LV Pretreimatisma josta „velcro”
US Anti-rheumatic belt „velcro”
RU Противорадикулитный пояс «велкро»

LV Elastīgā pretreimatisma medicīniskā josta paredzēta lai mazinātu sāpes muguras lejasdaļā. Jostu lieto jostasvietas-krustu radikulīta, osteohondrozes un nervu iekaisumu, kā arī sporta traumu ārstēšanai un profilaksei. Slimības saasinājuma periodā jostu ieteicams nēsāt pastāvīgi visu diennakti. Nodrošina komfortu un siltumu mugurai. Palīdz noturēt pareizu stāju. Ērta fiksācija ar „velcro” līpekļa palīdzību. Medicīniskā josta jāizvēlas atbilstoši augumam, saskaņā ar pievienotās tabulas rādītājiem.

Josta jāmazgā ar ziepēm siltā ūdenī, kura temperatūra nepārsniedz +35 °C. Mazgājot un skalojot jostu nedrīkst berzt un izgriezt. Nav ieteicams jostu gludināt.

Ieteicamais lietošanas laiks 1 gads.

Uzglabāšanas garantijas laiks - 3 gadi no izgatavošanas datuma, kas norādīts uz iepakojuma.

US, GB GB Elastic anti-rheumatic medical belt helps with pain in the lower back. It is used in lumbago, osteochondrosis, radiculitis as well as prevention and treatment of sports injuries. In period of exacerbation of a spinal disease the belt should be worn round the clock. The belt provides extra warmth for additional comfort on the lower back. The belt is designed to help correct and prevent poor posture. Convenient fixation with adhesive clips.

The size of medical belt is to be chosen individually accordingly to the given table.

The belt should be washed using mild detergents, the water temperature should not exceed 35°C Do not twist the belt, when scouring it. Do not iron it.

Recommendable period of usage is 1 year.

Warranty period for storage – 3 years from manufacturing date indicated on the package.

RU Эластичный противорадикулитный медицинский пояс предназначен для уменьшения болевых ощущений в области поясницы. Пояс применяют для профилактики и лечения пояснично-крестцовых радикулитов, невритов, остеохондроза, а также травм, связанных со спортом. В период обострения болезни изделие рекомендовано носить постоянно в течение суток. Обеспечивает спине чувство тепла и комфорта. Помогает поддерживать правильную осанку. Удобная фиксация при помощи липучки.

Подбор размера изделия – в зависимости от роста в соответствии с показателями прилагаемой таблицы.

Стирать пояс необходимо в теплой мыльной воде, температура которой не превышает +35 °C. При стирке и полоскании изделие не тереть и не выкручивать, не рекомендуется подвергать глажению.

Рекомендуемый срок использования – 1 год.

Гарантийный срок хранения указан на упаковке – 3 года со дня изготовления.